
Politimesteren i Sogn og Fjordane vil med dette gi støtte til det arbeidet og de planer 

som gjøres for å få etablert en fylkesdomstol i Sogn og Fjordane. Politimesteren ble 

orientert om planene i møte 11. desember, herunder ble vi orientert om planene for økt 

digitalisering.  

 

Sogn og Fjordane politidistrikt mener at en sammenslåing og økt digitalisering vil gi klare 

fordeler med økt fleksibilitet og effektivitet for  straffesaksavviklingen, og faglig styrking 

totalt sett av domstolen i fylke. 

 

Siden forrige sammenslåing av domstolene har Fjordane tingrett fortsatt å bruk Eid som 

rettssted for gjennomføring av straffesaker. Det har vært en god løsning for politiet som 

samarbeidsaktør og publikum. Vi er tilfreds med at det i de foreliggende planer er tenkt 

samme løsning for Sogndal med at rettsaker kan gjennomføres der også i fremtiden. 

Sogn og Fjordane med sin geografi ligger godt til rette for denne type fleksible løsninger.  

 

Jeg har lest gjennom uttalelsen til advokatene i Sogn og kan støtte deres uttalelse. 

 

 

Mvh Ronny Iden 

Politimester i Sogn og Fjordane  

 


